
Har snöröjningen fungerat?
Ingen har undgått att årets vinter har varit lång ochmer snörik än på länge. Forskningen
pekar på att klimatförändringarnas påverkan på globala strömmar påverkar Sveriges
klimat och riskerar att ge fortsatt snörika vintrar framöver.

Att budgetera för snöröjning är givetvis en utmaning, att sia om vädret nästkommande
vinter är en omöjlighet. Samtidigt är det viktigt att människor kan ta sig säkert till och
från arbete och skola. En bristfällig snöröjning ökar antalet olyckor och skapar stora
samhällsekonomiska konsekvenser, liksom riskerar att orsaka ett personligt lidande.

En fungerande snöröjning är även avgörande för delar av vår egen väsentliga
verksamhet. Dygnet runt i alla väder ger sig vår personal ut för att besöka omsorgstagare
runt om i kommunen.

Med anledning av frågar jag:

- Anser ansvarigt kommunalråd att snöröjningen har fungerat vintern 2023/2024?
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